
Opatów 27.07.2022r. 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni oraz Szanowni Państwo obecni na dzisiejszej sesji Rady 

Gminy 

Na podstawie § 32 ust. 1 w związku  § 31 Statutu Gminy Łęka Opatowska składam sprawozdanie 

Wójta Gminy  za okres  22.06. – 27.07. 2022r. 

 Uprzejmie informuję, że przyjęte przez Państwa uchwały na sesji w dniu 22.06.2022r. tj.,   

1) Uchwała Nr XLIX/293/2022 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Łęka Opatowska wotum zaufania 

2)  Uchwała Nr XLIX/294/2022 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Łęka Opatowska za 2021 rok, 

3) Uchwała Nr XLIX/295/2022 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2021 rok 

4)  Uchwała Nr XLIX/296/2022 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok. 

5) Uchwała Nr XLIX/297/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2022-2039, 

6) Uchwała Nr XLIX/298/2022 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 2022/2023, 

 

zostały w ustawowym terminie przesłane do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, 

Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Oddział w 

Kaliszu w celu sprawdzenia zgodności z prawem. 

 

W  okresie  międzysesyjnym,  (chronologicznie) uczestniczyłem w  następujących spotkaniach, 

wydarzeniach o których Państwa Radnych oraz wszystkich  tu obecnych  pragnę poinformować : 

- 22-24. 06. Uczestniczyłem bezpośrednio lub poprzez Panie Dyrektorki we wręczeniu nagród dla 

najlepszych uczniów  klas VIII z poszczególnych placówek z terenu Gminy 

- 25.06. W sobotnie popołudnie uczestniczyłem w złożeniu gratulacji dla LKS „WIELKOPOLANINA” 

Siemianice za awans do „A” klasy rozgrywek WZPN oraz w meczu upamiętniającym Tadeusza 

Grzesiaka i zmarłych kolegów 

- 27.06. W urzędzie spotkałem się z archeologiem i przedstawicielem firmy odnośnie aktualizacji 

programu ochrony zabytków na terenie gminy, następnie uczestniczyłem w pierwszym podejściu 

odbioru drogi powiatowej Trzebień – Biadaszki 

- 28.06. W urzędzie spotkałem się z Dyrektorkami placówek światowych, by podsumować cały rok 

szkolny we wszystkich płaszczyznach i już podjąć działania skierowane na przygotowania do nowego 

roku szkolnego 2022/2023 i planowanych remontów i modernizacji, a następnie spotkałem się  z 

projektantami i inspektorami w kwestii dachu na szkole w Łęce Opatowskiej i przedszkolu w 

Opatowie 

- 29.06. W urzędzie razem z Kier. CUW oraz Pełnomocnik PPAiN z panią psycholog, która pracowała 

od listopada z uczniami w szkołach naszej gminy. Rozmowy dotyczyły dalszej współpracy i jej 



ewentualnego rozszerzenia, a następnie z Kier. CUW spotkaliśmy się z Dyrektorką w Z S w 

Siemianicach odnośnie propozycji zmian 

- 30.06. W urzędzie spotkałem się z Dyrektorką Z S w Łęce Opatowskiej, następnie uczestniczyłem w 

podpisaniu umowy z K.P.D.M. na realizację ul. Pogodnej w Opatowie, by następnie spotkać się z 

przedstawicielami Spółki OUiD z Kalisza odnośnie dalszej współpracy i inwestycji 

- 01.07. Wraz z Kier. CUW spotkaliśmy się z przedstawicielkami sanepidu kępińskiego odnośnie 

planów związanych ze żłobkami i oddziałem przedszkolnym w Łęce Opatowskiej 

- 04.07. W urzędzie nastąpiło podpisanie umowy na dostawy kruszywa do poszczególnych sołectw w 

ramach funduszu sołeckiego i dodatkowych ton dla potrzeb poszczególnych mieszkańców, następnie 

uczestniczyłem w wideokonferencji z przedstawicielami Akademii NiR z Poznania odnośnie 

największej inwestycji – rozbudowy oczyszczalni, by następnie spotkać się z projektantem ścieżki 

pieszo – rowerowej Piaski – Trzebień 

- 05.07.W urzędzie spotkałem się z delegacją OSP w Piaskach w kwestii dofinansowania 

prowadzonego remontu Sali, następnie spotkałem się z p.o. dyrektorką żłobka gminnego w 

Opatowie, by następnie  w Perzowie uczestniczyć w spotkaniu wójtów i burmistrzów 

- 06.07. W urzędzie spotkałem się z prezesem OSP Trzebień, następnie uczestniczyłem w spotkaniu z 

policją odnośnie dalszej współpracy, a w godzinach popołudniowych w urzędzie gościłem V-ce 

Marszałka Województwa Wielkopolskiego K. Grabowskiego na podpisaniu umowy dotyczącej 

dofinansowania do modernizacji placu zabaw w Zmyślonej Słupskiej 

- 07.07. W terenie spotkałem się  dwoma przedsiębiorcami odnośnie planów inwestycyjnych, by 

następnie w starostwie uczestniczyć w spotkaniu dotyczącym dalszej współpracy w kontekście 

drogowym 

- 11.07. W urzędzie spotkałem się z projektantami odnośnie dachu i kotłowni w Z S w Łęce 

Opatowskiej, a  następnie uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielem Fundacji „Happy Kids” 

- 16 - 17.07. Na terenie boiska sportowego w Opatowie, najpierw obchodziliśmy 100 – lecie klubu 

sportowego „Płomień” Opatów, a  w godzinach wieczornych odbył się IV bieg na 10 km., natomiast w 

niedzielę odbył się Dzień Gminy. Dziękuję wszystkim, którzy zaangażowali się i wsparli organizację 

tych dwóch dni, chylę czoła za pracę która została wykonana przez poszczególne osoby. 

- 20.07. W sądzie okręgowym w Łodzi, uczestniczyłem w kolejnej rozprawie dotyczącej firmy, która 

żąda od Gminy odszkodowania, a sama zeszła z budowy i nie wykonała inwestycji zgodnie z umową. 

- 21.07. W urzędzie uczestniczyłem w posiedzeniu wspólnym Komisji Planowania i Budżetu oraz 

Komisji Gospodarczej 

- 22.07. Najpierw uczestniczyłem w odbiorze na ulicy Szkolnej w Łęce Opatowskiej, następnie 

spotkałem się z mieszkańcami Piasek, by następnie spotkać się i rozmawiać z mieszkańcami 

Wieruszowa 

- 25.07. W urzędzie spotkałem się z projektantem 2 istniejących żłobków, w kwestii możliwości 

modernizacji pod wymogi sanepidu, następnie w Wieruszowie uczestniczyłem w spotkaniu z 

burmistrzem  

- 26.07. W urzędzie spotkałem się z dyrektorką Z S w Łęce Opatowskiej, a następnie spotkałem się z 

projektantem kotłowni w szkole w Łęce Opatowskiej  



- 27.07. Przed sesją odbyło się spotkanie z sołtysami i radnymi odnośnie przyszłego funduszu 

sołeckiego… 

 

                                    Dziękuję za wysłuchanie sprawozdania                                                                                                                                                                         

                                 Wójt  Gminy Łęka Opatowska  

              /-/ Adam  Kopis 

 

 


